
Povzetek zapisnika prve seje dijaškega parlamenta, 12. 10. 2017 

Dnevni red: 

1. Statut dijaškega parlamenta 

2. Volitve vodstva dijaškega parlamenta 2017 

3. Drugo 

 

Seja je potekala 6. šolsko uro v sejni dvorani.  

Prisotni so bili predstavniki: 

1. A, 1. B, 1. S, 1. H,  

2. A, 2. B, 2. H,  

3. B, 3. S, 3. H., 

4. A, 4. B in 4. S. 

Ad 1:  

Predstavniki razredov so z mentorico pregledali predlog statuta dijaške skupnosti ŠC 

Postojna. Podali so svoje predloge in pripombe. Na drugi seji bodo predstavniki glasovali o 

sprejetju statuta.  

Ad 2: 

Predstavniki razredov bodo do druge seje zbrali predloge za predsednika/co parlamenta in 

jih na seji predstavili ostalim. Dijaki, ki bodo predlagani, bodo seznanjeni s predlogi in bodo, 

če se bodo s kandidaturo strinjali, kandidirali na volitvah, ki jih bomo izvedli v novembru.  

Ad 3: 

Dijaki so bili, kot je naročila ravnateljica, opozorjeni na problematiko kajenja in smetenja v 

okolici šole.  

Dijake zanima, zakaj wi–fi na šoli ne deluje, oziroma se nanj ni možno povezati.  

Zanima jih tudi, ali bodo v letošnjem šolskem letu izšle Špice.  

Predstavniki zaključnih letnikov so ponovno izpostavili problematiko parkiranja. 

Dijaki si želijo, da bi na parkiriščih uredili tudi parkirna mesta za motorje in stojala za kolesa.  

Opozorili so tudi na ceno omaric.  

Povzetek zapisnika sestavila mentorica dijaškega parlamenta  

Erika Strmečki Kapel 


